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SLOVENSKO: Ako sme vás informovali, bývalý slovenský premiér z úradníckej vlády Zuzany
Čaputovej vstúpil do Progresívneho Slovenska. „Som veľmi rád, že bývalý premiér Ódor sa
pridáva k vízii PS a nášmu zápasu, ktorý zvádzame o charakter a budúcnosť Slovenska.
Povedie našu eurokandidátku a zároveň bude aj predsedom správnej rady nášho
Progresívneho inštitútu, kde pripravujeme program pre budúcnosť Slovenska,“ uviedol k
tomu Šimečka. Na sociálnej sieti už na túto novinku reagoval šéf enviro rezortu Tomáš
Taraba.

Podvod na voličoch!
„Vždy som tvrdil, že úradnícka vláda bola vláda Progresívneho Slovenska. Šimečka to
popieral. Dnes Ódor oznámil, že ide kandidovať za Progresívne Slovensko do
europarlamentu.

Potvrdil, že jeho úradnícka vláda bola od začiatku podvodom na voličoch koordinovaná
Progresívnym Slovenskom a prezidentským palácom. Takže PS nám už vládlo a ukázali čo
vedia – nič!,“ odkázal Taraba ostro na sociálnej sieti.

V minulosti Tomáš Taraba na adresu Ľudovíta Ódora uviedol i toto: „Vážený pán Ódor, vaše
programové vyhlásenie v parlamente podporené nikdy nebude. Darmo ste mali „zásadné“
rokovanie so Šimečkom z Progresívneho Slovenska. Ktorý má v NR SR až jedného poslanca.

Ste obyčajný marketingový fejkový produkt Zuzany Čaputovej. S cieľom, aby jej
nepopularita, ktorá je najvyššia v celej strednej a východnej Európe, sa nejakým nevídaným
spôsobom zvýšila.“

Nechcel ale musel..
Ódor sa stane tiež súčasťou širšieho a dlhodobého politického projektu PS. Bude pôsobiť ako
predseda správnej rady progresívneho inštitútu, kde sa bude podieľať na tvorbe programu PS.

„Neplánoval som tu byť, no v zásade sa mi ťažko pozerá z domu na to, ako táto vláda unáša
celé Slovensko absolútne nesprávnym smerom,“ uviedol bývalý úradnícky predseda vlády.
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